
Zripis z valn6 hroma4y Asoeiace komunikaEnich asentur

f,eskd fepublikv. snolek {AKA)

Ilatum a mfsto kon{ni valnd hromady: Vlkova 6:28/36, Praha 3 - ZiZkov dne 3.5.2017
Svolavatel valn€ hromady: PhDr. Marek Hlavica, Chairman, z povEieni Prezidia
\falnf hromada svol6na: Dopisem ze dne 3.4.2017
P'fftomni: viz Listina piitomnfch

Brpgr-aru
1, Zahdieni, zprattao podtu piitomnfch a kontroia usn6$enischopnosti valn6 hromady
2. Volba orgdnri valn6 hromady
3, zpri*a Prezidia o svd dinnosti a dinnosti spolku, oborovd pojistdni
4,. Zpri*a Dozordi komise o sv6 iinnosti a dinnosti spolku
5' Zpti*a o hospodaienf spolku za rok 2A16 aschvdleni vysledku hospodaieni AKA
6. Volba 3 dlenfi Prezidia AKA
7.. Volba I dlena Dozordi komise AKA
8. Volba I dlena Smirei komise AKA
9. Volba Chaimana AKA
10. Informace o konferenci Piaf
I ll. Publicis One, digitalizace, TRENDS 2007, Lukd5 Slota
ltL, Zadini pro pr6ci pracovnich skupin
13. Diskuze
ltl. ZdvEr

Piribdh iedn6ni:

1' ZahSienf, zprfva o poitu piitomnych a kontrola usnS5enischopnosti valn|
hromady valnd hromady

Sc,huzi valnd hromady {d6le jen ,,VH") z*6j'i| v 9:26h Prezident AKA, pan Jan Binar. 66
pi:itomnlfch se zapsalo do listiny pfftomn;ich, Chairman AKA, pan PhDr. Marek Hlavica ov€iil, Ze
VIJ j e usnd5enischopnd.

2. Volba orgr{nri yaln6 hromady

2.ll Prezident AKA, pan Jan Binar, navrhl, aby piedsedou VH byl zvolen pan PhDr. Marek Hlavica.
Pi:itomni hlasovali o panu PhDr. Marku Hlavicovi jako piedsedovi vH takto:

PR:O; 1OO% PROTI: niKdo ZDRLELI SE: nikdo

Pan PhDr, Marek Hlavica bvl zvolen niedsedou VH

VI{ nisledne iidil jeji piedseda.

2'2:. Piedseda VH navrhl, aly 6lenl manddtovd a volebni komise byli zvoleni pan Jan Binar, pan
Ondiej Novak a pani Lucie Ce5pivova.



I{lasovzuro o tomto sloZeni manddtovd a

Lucie fe5pivovd s timto vysledkem;

PRO: 100%

IVlandittovr{ a

PROTI: nikdo

volebni kornise: pan Jan Binar, pan Ondiej Novrik a pani

ZDPJELISE:nikdo

olena ve n Ond Novrlk a nani

2.3. flenovd mand6tovd a volebni komise zvolili ze svdho stiedu pani Lucii ieipivovou jako
piedsedu komise a pan Jan tsinara a pana Ondieje Nov6ka jako skrut6tory.

21.4. Piedseda VI{ navrhl, aby zapisovatelem byla Advok6tni kancelai Mgr, Aleny Straubove,
aidvokAtky, v substitudnim zastoupeni Mgr. Pavlem Schreibercm, advok6tnim koncipientem,
0 tomto n6vrhu byLo hlasovfno takto:

FRO: 100% PROTI: nikdo ZDRZELI SE: nikdo

lLdvok{tni ka:rcelfi \Ier. Alenv Straqh*oJ-6. advokiitl{y" v sub$titudnim zasto,upeni Mer.
!'avlem Schreiberem. advokftnfELkoncinientem. bvla zvolena zapisovatelem.

2.5, Piedseda VH navrhl, aby ovdiovatelem byl pan Jan Binar. O tomto n6vrhu bylo hlasov6no
tilkto:

PRO: 100% PROTI: nikdo ZDRZELTSE: niKdo

!'an Jan Einar byl zvolen ovd,fovatelem.

3. zprtva Prezidia o sv6 dinnosti a iinnosti spolku, oborov6 pojiltEnf

Prezident AKA, pan Jan Binar, zhodnotil svou pr6ci aprdciPr.ezidia. D6le ohodnotil a popsai pr6ci
ieditele, pana Ondieje Nov6kq C'hairmana, pana FhDr,Marka Hlavici a piednesi pnlbelnou zpthvu
o hospodaieni spolku. Paa Jan Binar potd konstatoval, Ze rczpolet spoiku se nichgzi v kladnfch
dlislech s piebytkem,

Potd vystoupii Chairmaq pan PhDr. Marek Hlavica, ktery popsal strategickd priority spolku, jimiZ
jsou piedev5im zvy5ovani objemu ridasti AKA na trhu, zi,ySovd"ai vnimand hodnoty pr6ce v oboru a
z"uy5ov6ni prestiie reklamy coby perspeltivniho oboru v rdmci pracovniho trhu. pan phDr. Marek
Hlavica taktd| popsal pnibdh piedchoziho pracovniho roku a konstatov al, Le v pnibdhu roku 2016
nedo5lo k26dnim smirdim sporum.

Pian Jan Binar n6sledn6 popsal procesy realizace dinnosti v i6mci spolku a referoval o jednotlivych
dinnostech spolku a jejich financov6nf a alokaci zdrojfr. Apeioval t6L na potiebu cerrifikacejednotiivlich dlenri spolku' kontrolu jednotlivych dlenri u ;.;iir, dinnosti i v i6mci participovdni
v.procesu vfbdrovl'ch iizeni na veiejnd z*6zky, a to s durazem na dobrou pov6st AKA. Taktezzd&raznil potiebu kooperace j ednotliv;fch pracovnich skupin.

Pan PhDr' Marek Hlavica pokradoval s apelem na nutnost eertifikace jednotlivjch dlenrl spolku aje-iich lepsi prezentaci vridi veiejnosti a kiientrim. c"ttinluenim procesem m.usi projit kazdy nov!dien spolku' cenifikdt plati na 5 let, vyzdvihl tdz potiebu p..r.nru"* ei.ra rp.irnu s d{*azem najeiich piislusnost k AKA a ddle uvedi statistiku reklamy tC;. veiejnych mediich.



Pan PhDr. Marek Hlavica referoval o metodice k zitkonu o zadixitn! veiejnych zaktaek, ktera byia
nov€ vydana pro potieby dlenri spolku ve spolupr6ci s Hospoddiskou komorou eR. Zdriraznil
podebu vicekolovych vyb€rovych iizeni, kteri jsou dasovd i ekonomicky mend n6rodn6. Pani Lucie
Ce3pivovd k t6to problematice dodala, Ze v r6rnci vicekolovfch vlfberovjch fizeni jsou do
posledniho kola vybrfny nejvfhodn6j5i zak6zky, kterd aZ ndslednd zptacovilaji podrobndjSi
a ekonomicky ndrodndjii podklady. Pani Lucie CeSpivovd IeL upozornila na moZnost uchdzet se
o veiejnd zaktnky bez nutnosti obnovy soutdZe, a to dle nov6ho zitkosa o zaddvdni veiejny'ch
.zakinek.

PhDr. Marek Hlavica potd zdriraznil nutnost zvy5eni vzddliinf jednotlivfch dlenfl spotku a jejich
:zamEstnancfi v r6mci pr,oblematiky zadiivhni ver'ejn;fch zakdzek tak, aby doilo k lep5imu zisk6v6nf

;orostr'edkri z veiejnych zdrojri. AKA bude organizovat $koleni a nabizet konzultace pro dleny
spolku, kterd budou zaStit'ovat certifikovani odbornfci.

lPani Lucie ee5pivov6 vystoupila a referovaia o zpr6vd o oborovdm poji5t6ni s tfm, Ze pii pojistndm
plndni ve vy5i 5 mil. na jednoho dlena spolku by se jednalo o pojisfne cca 22.000,-Kd za I rok pro
jednoho diena s tim, Ze konedn6 ddstka bude odvisld od obratu d.lena spolku. Poji5tdni pokryvd
rizika z podnik6ni dlena spolku ($kody zprisobene klienttrm).

i4e strany pana PhDr. Marka Hlavici vznesen dotaz k dlenrim YH, zda existuji dlenovd spolku, ktei'i
r;e nechtdji gojistit. elenove VH k tomuto dotazu sd€lili, Ze podstatn6 d6st dlenri je jiZ poji5tdna.
llani Lucie eeSpivovd k tomuto uvedla, Ze jde o oborovou polistku, kter6 je ze strany pbiiit'ouny
piipravena na miru oborovlfm pottebdm jako napi. v prdvruch nebo medicinskfch oborech.

Pan Marlin Kldo referoval o soutdZi Effie a uvedl, Le jde o nejhodnotndj$f soutdZ, kterou nyni AKA
poi6d6. Dle zpdtn;ich vazeb od poroterl vSak v sout6Zi vyhrdvaji dasto pouze libiv€ projekty,
'/ rilmci soutdZe by proto m6lo dojit ke zmdnd pravidel hodnoceni jednotliqich piihl6Sek do soutdZe
a samotnfch projektfi, nebot' neexistovala jasn6 pravidla hodnoceni, bylo mdlo dasu pro hodnotici
llomise a hodnoceni bylo v jisf';;ch oh.ledech netransparentni.
l'travrhl proto ndsledujici zm6nyr v r6mci pwniho piedkola by m€1o dojit vZdy k vypracovani kr6tkd
oponentury ke ka2dd ze soutdZnich praci. Toto hodnoceni bude svdieno akademiekd pfrd€ a
rzlizkumnjm partnerrim. V rdmci hodnoceni bude jasnd stanoven po0et bodfr za jednotlive ukazatele
zu d6le bude hiasov6no o jednotlivjch soutdZnich projektecli pororou.
I(onstatovdn vznik novdho bookletu pro soutdZ Effie, ktery by mdl zvlilitzdjem o soutdZ a ktery'
bude tdZ obsahovat rady pro fidastniky v soutdZi. Zdfrraznlna potieba zlepieni galavederu Effie.
v rdmci ndhoZ by mdl b;it ldpe prezentovdn systdm hodnoceni jednotlivych projektfr.
\/znesen ndvrh na vznik oborovdho konferendnfho workshopu s porotci, na kterj by byli pozvdni
crdbornici ze zahrani(,i, v r6mci ndhoi budou porotci konfrontovdni s dotazy ridastnikri soutdZe, D6.le
z:drirazn€na potieba zlep5eni piihla5ovaciho enginu a propagace soutdze.

Itan PhDr, Marek Hlavica ndsiedn€ piednesl problematiku spolednych nakupri v rimci spolku, kterd
prrozatim spi5e stagnuj i a zdttrazauje, ie dan6 oblast by se mdla zlepsit,

I'an Petr La5tovka vystoupil s tdmatem DigiAKA a popsal jeho prospd5nost pro jednotlivd d1eny. U
p'rojektu SoftAKA (vzddlani v oblasti soft skills) konstatoval, Le do projektu se prozatim nikdo
n'epiih16sil, coZpovaiuje za nerispdch a apeluje na dleny, aby se projektu zfd.astnili. Projekt SoftAK
i(di pani Nad'a Solcov6.

F'an PhDr. Marek Hlavica referoval o jednotliqfch Skoleni AKA, v r6mci nichi m6 vystoupit napi.
zahraddni host pan Tom Kinnaird a zdriraznii moZnost irdasti jednotlir,ych dlenfi spolku-a jejrch
zamdstnancri na j ednotlivych ikolenf .



Pan Petr LaStovka popsal projekt Ponrepo, coby platforrnu pro setk6vani a diskuzi o problematice

reklamy, mdclii a komunikace. V r6mci tohoto projektu vznikl i dasopis, kter! md znadny i:spdch'

Zminil i jednotlivd projekty a spolednd diskuze, napi. udast vjvojfffr ze studia Warhorse nebo

zastupctr spolednosti Spotify, Zdtraztttl, Ze dlenovd spolku maji piistup na tuto akci zdarma s tim,
Ze dai5i setkani je planov6no na m€sic derven.

Pan Petr Laitovka taktdt, zd:&rraznil nutnost zlep5eni digitalni prezentace spolku.

Pan PhDr. Marek Hlavica popsal projekt nAKAfe a uvedl, Ze na poslednf setk6nf se piihl6silo 21

dlenri spoiku. Tento projekt m6 velki rispdch a je konstatov6no, Ze by se v n6m m61o pokradovat a

tento ddle rozvijet.

Pan PhDr. Marek Hlavica dale referoval o spolupr6ci s Hospoddiskou komorou eR, kter6 se

piedev5im 4ik6 koordinace postupu pii zad6v6ni veiejnych zakdzek. Je zd&razndna nutnost zaloiit
funkdni asociaci zadavatelfi, spolednf postup pii podpoie soutdZe o kvalitu. D6le je popsdno
ilensfvi AKA v EACA, a to ve smyslu vzddldvacich aktivit, kterd tato organizace zaji5t'uje a

kterfch se AKA m6lo zridastfluje, D41e zmfnEna role RPR a jedn6ni, kterjch se pan PhDr. Marek
Hlavica coby z6stupce AKA zudastnil.

Platovf ata/rfni vyzkum byl dal5im tdmatem vystouperu pana PhDr. Marka Hlavici, ktery uvedl, Ze

v prfibdhu piiStiho tfdne bude piipraven na intraneiu AKA. Pan Jan Binar k tomuto tdmatu
zdtrraznil, Ze dlenovd se nemohou domlouvat na koncovych cenfch jednotlivych projektfi, av5ak je
tieba, aby jednotlivi dlenov€ byli infonnov6ni o aktudlni situaci na trhu. Konstatoval, Ze je tieba
nesoutdZit o nejniZ5i cenu v rdmci trhu a Le nyni v rimci konjunktury cerry za pr6ci spi5e porostou.

Pan PhDr. Marek Hlavica prezentoval novou rodenku AKA a pod6koval kolektivu Boomerang za

.ieji vyrvoieni. Konstatovdno, Ze po vyti5t€nf bude rodenka rozesl6na jednotlivfm dlenrim a teZ

Sirokd veiejnosti s drirazem na prezentaci AKA. TdZ referoval o twitteru AKA a o webovych
str6nkdch AKA. K tomuto tematu sd61ii, Ze do5lo ke koordinaci jednotlivfch dom6n a v soudasnd

dobd je pi'ichystano zaddnf pro vytvoieni webovd str6nky AKA.

Pan PhDr, Marek Hlavica popsal projekt Fdrovy tendr coby manuil k participaci dlenri spoiku na

vybdrovych iizeni, v r6mci ndhoZ je AKA schopna poskytovat odbornd konzultace apr(xni pomoc.

Ndsiedr:d vystoupil pan David eenn6k s piedn65kou o ciiech sekce AA pro rok 2017 a o organizaci
soutEZe IMC AWARDS a Ceskf Direct a Promo 2017. Konstatoval, Ze do5lo k vyzkumu
medidlniho trhu a d6le referoval o tdmatech organizace aktivadnich konferenci, aktivaci facebooku
AKA, aj.

Pan PlrDr:. Marek Hlavica zfxlrem nastinil vznik projektu Kreativniho briefu pro podzimni kampari
a zdfrraznil spoluprdci s ADC na vzniku planu medi6lnf kampan6.

Piedseda VH nechal o schv6leni ztr|vv o iirmosti Prezidia hlasovat s v,isledkem:

PRO: 100% PROTI: nikdo ZDRZELI SE: nikdo

Zprdva o iinnq$Ji trezidia byla schvjlefra.

,4, Zprhva Dozordf komise o svd iinnosti a Iinnosti spolku



Piedseda Dozordi komise, Pan Josef Janou5ek, konstatovai, Ze piebytek rozpodtu AKA za rok 2016

,ie 53.000,,-Kd., Rozpoder ARAs. zarok2016 pak pracuje s piebytkem v 66stce,496.000,-Kd. D61e je
;zmin6no provedeni interniho auditu, kteqf provedl pan Jaroslav Kre.ibieh. V rdmsi intemiho auditu

nebyla zji5tdna Lhdnapochybeni v hospodaieni spolku,

Piedseda VH nechal o schvalenf zortrw o i.innosti Dozorii komise hlasovat
s vyisledkem:

PRO: lOO% PROTI:niKdo ZDRLELI SE: niKdo.

,Znr6v.a g diprustiDozor{i komi$e byla s.chrflena.

5, Zpr|va o hospodaFeni spolku za rok 2g16 a schv6lenf vysledku hospodaFeni
AKA

Piedseda VH dale nechal hlasovat o schv6lenf zprt:y o hospodaieni,A.KA zatok2016 a schv6leni
vfsledku hospodaieni AKA za rok 2016 s vfsledtem:

PRO: 1OO% PROTI:niKdo ZDRZELISE:niKdo

lZrrrdva.q, hospodaieni AKA za rok 2016 bvla schvflena,

6. Volba 3 ilenri Prezidia AKA

6.1. Piedseda manddtovd a volebni komise uvedl, Ze je tieba zvolit 3 novd dleny Prezidia AKA a

rl6le je tieba zvolit novdho dlena Prezidia AKA za spolednost ENTRE, kdyZ dosavadni osoba
odstoupila ze svd funkce po uplynuti pouze jednoho roku svdho manddtu.

lPiedseda VH nechal hlasovat o tom, zda kandid6t, ktery se bude naehiLzet s podtem obdrZenych
lrlasfi na 4. mist6, obdrZi rkrdceny Z-let! manddt.

FRO: 65 hlasri PROTI:nikdo ZDRZELI SE: t hlas

iSehvfleno-ie kandidrlt do Prezidia A.KA, kterf .se bude nachr{?et s p-oitgm obdrienfch hlasri
$ fl , *r,mist6,..o}dr[i zkrd een{ 2-lety mand6t.

Fiedseda manddtov€ a volebni komise uvedl, Le za dleny byli do Prezidia AKA nominov6ni:

t)ndiej JanouSek, AG Geronimo, nar. 6.6.1977
lVlarek Slez6k, Boomerang Communication, nar. 5.3.L973
Jng. David Novdk, Leemon Concept, nar,7.5.1975
lRoman Heiman, Remmark, nar. 2I -7 .1972
l(arel Duchek, Wunderman, nar. 15.1 1 .1969

lfuZdf z nominovanfch pote krdtce vystoupil.

Potd byio jednotlivd hlasovdno o nominovanych dlenech do Prezidia AKA a dleny Prezidia AKA
(za dleny spolku) se stali kandid6ti s nejvy55imi podty hlasri, a to:



Ondiej JanouSek (na 3-letd obdobi)
Karel Duehek (na 3-letd obdobf)
Roman Heirnan (na 3-letd obdobi)
Marek Siezak (na 2-letd obdobi)

50 hlast
45 hiasrl
41 hlasrS

39 hlast

Konstatovdno, ie kandid6t Ing. David Novdk, Leemon Concept, nar.7 .5.1975, obdrZel 37 hlasri.

6.2. Piedseda mand4tovd komise a volebni komise pot€ vyhldsil jmdna v5ech dlenri Prezidia AKA, a
to:

Svatopluk Jfru, nar, 5.1.1973
Jan Rausehert , nar . 26.3 .I97 6
Jan Binar, nar. 12.10.1973

x-Lucie CeSpivor,6. nar, 2.10.1974
.David Cermdk, nar. 3.10.1974
.Petr Laftovka, nar. 18.3.1979
Ondiej Nov6k, nar. 7,5.797 5

'Iorn65 Varga, nar. 28,4. 1 981
Ondiej Obluk, nat, 21.4,197 4
t3ndiej Janou$ek, nw. 6.6.1977
Karel Duchek, nar. 15, I 1 .1969
Roman Heiman, nar.2I.7 .1977
Marek Slezak , nar. 5.3.1973

'/. Volba I dlena Dozorii komise AKA

7.1. Piedseda manddtovd komise a volebni komise piedstavil Ing. Vladislava Svobodu, nar.
'.13.9.1971 jako kandid6ta na dlena Dozordf komise AKA na volebni obdobi 3 let, kter;l ndslednd
kr6tce vystoupil.

lJlasov6no o tomto kandid6tu s n6sledujicim vysledkem:

IIRO: 65 hlasfi PROTI: nikdo ZDRZELI SE: I

Jng. Vladislav Svoboda, nar.23,9.1971, zvolen dlenem Dozordi komise AKA na volebni obdobi 3

lcf

7.2, Piedseda mand6tov€ komise a volebni komise potd vyhldsil jrn€na v5ech dlent Dozordi Komise
AKA. a to:

Jaroslav Krejbich, nx. 28.7 .197 0

Josef Janou5ek, nar. 25,4.1976
lng, Vladislav Svoboda, nar. 23.9.197 |

?.3, elenovd Dozordi komise AKA zvolili ze svdho stiedu pana Josefa Janouika jako piedsedu
Dozordi kornise AKA.

B. Volba I Clena Srnirli komise AKA



8.1. Pfedseda manddtovd komise a volebni komise piedstavil pana Petra BartoSe, FCB Czech, nar.

18.9.1962 a Jiiiho Vitka, Mindshare, nar.27 .3.19?0 jako kandid6ty na dlena Smirdi komise AKA na

volebni obdobi 3 let.

Hlasovano o tdchto kandiddtech s nrisleduiicim v,isledkem:

Petr Barlo5 5 hlasri
Jiif Vitek 48 hiasri

Jiii Vftek, nar,27.3.1970, zvolen dlenem Smirdi komise AKA na volebni obdobi 3 let.

8.2. Piedseda mand6tovd komise a volebni komise potd vyhlfsil jm€na v5ech dlenti Smirdi Komise
AKA, a to:

Lucie Ce5pivov6, nar. 2.10.1974
Martin Stdpanek, nar. 19.11.1962
Jiii Vitek, nar.27 .3.1970

8.3. Vzhledem k tomu, Ze nebyli piitomni v5ichni dlenovd Smirdi komise AKA, neprobdhla volba
piedsedy Smirdi komise AKA.

:9. Volba Chairmana AKA

7.1. Piedseda rnand6tov6 komise a volebni komise piedstavil PhDr, Marka Hlavicu, nar.23,9.1967,
jako kandidhtana Chairmana AKA na volebni obdobi 3 let, kteqi n6sledn€ kr6tce vystoupii.

Hlasov6no o tomto kandiddtu s n6sledujicim vysledkem:

.PRO: 66 hlast PROTI: nikdo ZDRZELI SE: nikdo

;PhDr, Marka Hlavicu, nar.23,.9.1'961, zvolen Chairmanem AKA navolebni obdobj 3 let.

10. Vystoupeni hosta Luk65e Slofy, TRENDS zUfi

Referov6no o novfch trendech v reklamdch s ohledem na digitalizaci spolednosli
a vSudypiitomnfch komunikad.nich technologii, Konstatov6no, Ze konzumenti vnimaji narfist
technologii a inovaci, kter6, se jiZ stali mainstreamem. Zdisrazrt€na potieba neustdld inovace,
rychlosti vyfvdieni dat a adekv6tni reakce na rychlost vyvoje na trhu. T6L zminEna robotizace
vyhied6vacich programri a jejich vliv na zmEnu marketingu a rychlost zm€ny trendri. TeZ zminln
rozvoj virtudini reality a robotizace n6kupdich, kteii by mdli byt schopni reagovat na popt6vku
zitkaznikfr rychleji, neZ lidsk6 pracovni sila.

"[l.Informace o konferenei Piaf

Ilan PhDr. Marek Hlavica referoval o konferenci PIAF (Prague International Advertising Festival),
v rdmci niZ se setkfvaji klienti a jednotliv6 agentury. Tdmatem dal$i konference bude sportovnf
oblast, v r6mci niL bude prezenlovat napi. Tom65 Kudera (HC eeskd Buddjovice), z6stupce FC
Groningen, zdstupce TWO CIRCLES WPP, Olymprjsky bdh - relaunch. Dal5im panelem bude
sponzoring a aktivace s tdmaty; vlvoj reklamy agentury Leemon pro stolni tenisty, reklama Adidas



vs Nike, prezentace firmy SWIX na Jizerskd 50, piednfika o strategii teklarny Plzetiskdho
Prazdroje, aj. Dal5im tdmatem bude poditadov6 hra Copa90, kterd se zamdiuje na fotbalove
fanou5ky pohybujici se pouze ve virtudlnim sv6td, Na progmmu budou teZ i piednddky
o behaviordinf ekonomii, nov;ich trendech v animaci, opinion leaders, prdci s daty a s influencery,
aj, V neposledni iadd bude tdmatem konference i vyuZivfni digit6lnich dat v rdmci veiejnd sprdvy,

12. Zadilni pro pr6ci pracovnich skupin

Pan PhDr. Marek Hlavica sddluje, Ze v ndsledujici pracovnf d6sti VH zasednoupracovni skupiny a
vygenerr.rji podndty pro dal$i dinnost AKA. Tyto podndty budou jen inspirativnf a nezivazne a

budou slouiit bud'k detailndiSimu rozvinutf nebo odloZeni.

12.1. AKA On-line
. Jeden web pro viechny aktivity AKA
r Manafler projektt na stran€ AKA
r Dodavatel Webmotion neni dlenskd agentura
. Soci6lni sitd - piedloZit kompiexni projekt rozvoje a udrZovdni, vyzveme dlenskd agentury.

10 pifspdvkfi mdsidnd + budget na jejich promo
r Uiitedn6 aplikace - hledani lidi pro dlenskd agentury

12.2. lnterni komuni kace
r Posilit off-line komunikaci, on-line nefunguje (plak6ty)
r FB * placen€ posty

Jak motivovat ieditele, aby pustili informaci dohi (uZitedn;i obsah):
r 10 tipfijak iici,Le tohle ddlat nebudu
o 5 tipt jak zvy5it rozpodet
r 5 tipri jak uiidit keativce
,. Tym interni komunikace - kreativec,'senior Account, Marfin Vymdtal (Boomerang)

12.3. Procesy
. Posoudit frekvenci schazeni Prezidia AKA
. Schfizky s novindr-i
r Nav6zat na evropsk€ kodexy a zruiit lok6lni

72.4.lmage
. Podporovat jednotlivd produkty AKA - FT a p,oradenstvi, rodenka, Effie atd. - hlavni

message: reklasra funguj e.

12.5. Vzddl6vani
. Ldpe vyuZivat dostupnd kapacity AKA
. Vyivdi'et ad hoc semin6ie - napi. semin6i na medidlni legislativu
r Piedstavit na str6,nk6ch AKA plnou nabidku EACA vzd6kivacieh aktivit
r VyqZit i jind kanaly komurikace neZ pies ieditele
. Zacilitpersonalisty v agentur6ch, kterd je maji a koordinuji vzdtl|vAni

12.6.Yztahy s klienty
r Hleddni platformy pro komunikaci se zadavateli (unie zadavatehi)
r Vyzkum k tendroviini (drivody, jak dasto...)
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Zdkladni abeceda -- jak fidit znafrku

Tabulka disciplin - jat easto tendsovat, podle jakfoh kritdrii
Kou0 na vztahy agentura*klient
Jak prupag*w YZ a FE,rneai kl*Htrty - pou*ivd rru.v$pqh peerffitac-iffli
Databdse, pwsonifihace * v@jaA $ufva i koncefdld
Defmovat, io je spoledndho pro FT a ZVZ
.A"mbadpfi: prfltnl firrny, admiri$b{ito#i, centralrd ndku!
Feradns di$k$sni
Komusikace v mediich * pozitivni/negetivni

r Kvelita tertdrfi - a*ke,ta :

e D€lka vfb€reveho fi-eeni
o" Monitoringtrhu * r'J?zl$ry gdetn€ @Z{vdni FT a ZYV.

" Kulat:f stut,.tonfer.gnce, okd*#g v Aded{ffi, v Maldu, Mediaguru

t't t oil*$it 
probldm s validnf d; klientu, kterjm je rnoZnd

agentur.Y poskytr, out)
r Vlastni datovd mapa nebo moZnost vluZit (za irpiatu) komerenlsh databazi
r Doplnit skupinu o dalsf dlery i *olrledm rradigiE6l i 

. ,., *,' '', ,r Vyie$it otaaku, jaki data vlaaturt Clenpvd asoeiace ocwi "

zaoitat dot*zry ftnu$€ji qffiy
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YzhlCdem k iornu, ie jii nebyly *6dn€ dal5i n6why k prejedndrd rra,Y[,X, p Fbnr, Marek ffiavica ,

poddkoval piitomnlfm za udast a VH v 16,30 hod, rdcondil.

Hlavica, piedseda Valnd luomady
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